
              Alert: DV Fraud Application! 

 تحذير: تزوير طلبات تأشيرة اليانصيب!

http://travel.state.gov/visa/immigrants/types/types_1749.html#Diversity 

 

 

The Congressionally mandated Diversity Immigrant Visa Program makes available 50,000 diversity visas (DV) 

annually, drawn from random selection among all entries to persons who meet strict eligibility requirements from 

countries with low rates of immigration to the United States. 

There have, however, been instances of fraudulent websites posing as official U.S. Government sites. Some 

companies posing as the U.S. Government have sought money in order to "complete" lottery entry forms. To learn 

more, please see the Federal Trade Commission Warning. The only official way to apply for the DV lottery is 

directly through the official U.S. Department of State Website during the specified registration period. Applicants 

selected in the Diversity Visa random drawing are notified by the Department of State, Kentucky Consular Center 

by letter, NOT by email. 

It is, however, also possible for DV entrants to check the status of their application online at the following website:  

http://www.dvlottery.state.gov/ESC/ 

Entrants who submitted their applications in 2009 for the DV-2011 program may check the status of their 

applications now.  Entrants who are applying for the DV-2012 program may check the status of their application on 

or after May 1, 2011. 

No organization other than the Kentucky Consular Center, which is part of the U.S. Department of State, is 

authorized by the Department of State to notify Diversity Visa lottery applicants of their winning entry, or the next 

steps in the processing of applying for their visa. 

 

أىف رأشٍشح ٌبّصٍت عْىٌّبً ٍغحىثخ عِ طشٌق اخزٍبس  05ٌزٍح ثشّبٍج رأشٍشح اىهجشح عِ طشٌق اىٍبّصٍت اىَقشس ٍِ قجو اىنىّغشط 

.ىى اىىلاٌبد اىَزحذحعشىائً ٍِ ثٍِ مو اىطيجبد لأشخبص ٌغزىفىُ ٍزطيجبد اىزأهو اىَحذدح ٍِ ثلاد راد ٍعذلاد هجشح ٍْخفعخ إ  

وٍع رىل ىقذ مبّذ هْبك شىاهذ عيى وجىد ٍىاقع اىنشرىٍّخ ٍضوسح رعشض ّفغهب عيى أّهب ٍىاقع سعٍَخ ىيىلاٌبد اىَزحذح حٍث ععذ 

و وٍِ أج. َّبرج اىذخىه فً اىٍبّصٍت" رعجئخ"ثعط اىششمبد اىزً رعشض ّفغهب عيى أّهب ٍىاقع ىيحنىٍخ الأٍشٌنٍخ وساء اىَبه ٍِ أجو 

  إُ اىطشٌقخ اىشعٍَخ اىىحٍذح ىيزقذٌٌ عيى رأشٍشح اىٍبّصٍت رزٌ ٍجبششح. ٍعشفخ اىَضٌذ، ٌشجى الإطلاع عيى رحزٌش هٍئخ اىزجبسح اىفٍذساىٍخ

وٌزٌ إخجبس أصحبة اىطيجبد . ىيزغجٍو  ٍِ خلاه اىَىقع الاىنزشوًّ اىشعًَ ىىصاسح خبسجٍخ اىىلاٌبد اىَزحذح ظَِ اىَذح اىضٍٍْخ اىَحذدح

اىَخزبسوُ فً اىغحت اىعشىائً ىزأشٍشح اىٍبّصٍت ٍِ قجو ٍشمض مْزبمً اىقْصيً فً وصاسح اىخبسجٍخ ثإسعبه سعبىخ ثشٌذٌخ وىٍظ عِ 

.طشٌق اىجشٌذ الإىنزشوًّ   

 

    :ىقع اىزبىًوعيٍه فإّه ٍِ اىََنِ أٌعبً أُ ٌقىً أصحبة اىطيجبد أٌعبً ثأُ ٌزفقذوا وظع طيجبرهٌ عِ طشٌق اىشجنخ الاىنزشوٍّخ فً اىَ

http://www.dvlottery.state.gov/ESC/ 

 

أٍب أصحبة . أُ ٌزفقذوا وظع طيجبرهٌ اَُ 9522ىجشّبٍج اىٍبّصٍت فً 9552ٌغزطٍع أصحبة اىطيجبد اىزٌِ رقذٍىا ثطيجبرهٌ فً 

.9522أٌبس  2فٍغزطٍعىُ رفقذ وظع طيجبرهٌ فً أو ثعذ  9529اىٍبّصٍت فً اىطيجبد اىزٌِ ٌزقذٍىُ ثطيجبد ىجشّبٍج   

 

لا رىجذ أٌخ هٍئخ غٍش ٍشمض مْزبمً اىقْصيً واىزي هى جضء ٍِ وصاسح خبسجٍخ اىىلاٌبد اىَزحذح ٍخىىخ ٍِ قجو وصاسح اىخبسجٍخ ثإثلاغ  

    .ٍخ رقذٌٌ اىطيت ىيحصىه عيى اىزأشٍشحأصحبة طيجبد رأشٍشح اىٍبّصٍت عِ فىصهٌ أو عِ اىخطىاد اىزبىٍخ فً عَي

http://travel.state.gov/visa/immigrants/types/types_1749.html#Diversity
http://www.dvlottery.state.gov/ESC/
http://www.dvlottery.state.gov/ESC/


 

 

Only use the U.S. State Department official site! 

 استخدموا فقط الموقع الزسمي لوسارة الخارجية الأمزيكية!

http://www.dvlottery.state.gov/ 

 

For more information, please check this link! 

 من أجل معلومات إضافية يزجى الضغط على هذه الزابطة!

http://damascus.usembassy.gov/immigrant_visas.html 

http://www.dvlottery.state.gov/
http://damascus.usembassy.gov/immigrant_visas.html

